
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 214
van KURT VANRYCKEGHEM
datum: 16 november 2020

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

N382 Waregem  -  Geluidswerende maatregelen

Naar aanleiding van de antwoorden op schriftelijke vraag nr. 19 van 11 oktober 2019 heb 
ik nog enkele bijkomende vragen.

1. In het antwoord op schriftelijke vraag nr. 19 stelde de minister dat deze locatie is 
opgenomen in de lijst van nog uit te voeren geluidsmeetcampagnes bij het 
Agentschap Wegen en Verkeer (AWV). 

Is dat intussen gebeurd? Zo ja, wat zijn de bevindingen?

2. In het antwoord werd ook aangegeven dat op termijn geluidsarm asfalt geplaatst zou 
worden. 

Over welke termijn gaat het?

3. Wordt ook de mogelijkheid bekeken om een geluidsmuur te plaatsen (eventueel op 
korte termijn) en dan op lange termijn te kiezen voor geluidsarm asfalt?

4. Kan het project gebudgetteerd worden in 2021?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 214 van 16 november 2020
van KURT VANRYCKEGHEM

1. De meting heeft plaatsgevonden op 25 oktober 2019 en werd op 31 januari 2020 
overgemaakt aan de stad. De conclusie luidt als volgt: gezien de 65 dB(A)-drempel 
uit de samenwerkingsovereenkomst IX wordt overschreden, komen de zones nog in 
aanmerking voor een geluidswerende constructie. Indien de stad akkoord gaat met 
het afsluiten van een samenwerkingsovereenkomst IX, is het Agentschap Wegen en 
Verkeer bereid een akoestische studie uit te voeren om de dimensies van de 
geluidsschermen te bepalen.

2. Het project is niet nominatief weerhouden op het geïntegreerd 
investeringsprogramma (GIP) 2021 .

3. De suggestie van een geluidsmuur werd overgemaakt aan de stad. Op heden werd 
hieromtrent nog geen antwoord ontvangen.

4. Er is geen budgettaire ruimte om het geluidsarme asfalt in 2021 te voorzien in het 
GIP.


